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ZÁZNAM Z JEDNÁNÍ PRACOVNÍ SKUPINY KUTILKA (22. 11. 2021, OD 16.00 HOD)  

Datum a místo konání: 22. 11. 2021, 16.00 hod. v kanceláři starosty města  
(jednání proběhlo online prostřednictvím aplikace ZOOM)  
 
Přítomni: RNDr. Luboš Holý, Martin Vlasák, Ing. Miroslav Kruliš, Ing. Filip Ulík, Ing. Milan Majer, Ing. 
Lucie Baslová, Bc. Jakub Nekolný, Ing. Jaroslav Sýkora 
Hosté: Mgr. Tomáš Klinecký,  
Omluveni: Mgr. Pavel Janík 
Zapsal: Mgr. Klinecký 

Jednání komise započalo v 16.00 hod. 

Mgr. Klinecký: zahájil jednání a přivítal přítomné. Jednání bylo svoláno na žádost pana Martina 
Vlasáka za účelem projednání budoucího provozního modelu areálu bývalého koupaliště, údržby 
travnaté plochy, provozního řádu, stanovení provozovatele, hrazení nákladů na údržbu a projednání 
připravovaných investičních záměrů týkajících se uvedené lokality.  

Bc. Nekolný: uvedl, že za optimální model zajištění provozu areálu bývalého koupaliště považuje 
svěření tohoto prostoru do výpůjčky SK Český Brod, který by jej využívala a současně dle podmínek 
smlouvy umožnila užití areálu veřejností.  Možné je i uzavření smlouvy na dobu jednoho roku.   

M. Vlasák: Žádá o předložení provozního řádu bývalého koupaliště a dotazuje se, jakým způsobem 
jsou hrazeny náklady spojené s údržbou nové travnaté plochy. Požaduje, aby byl stanoven 
provozovatel, který bude za chod areálu odpovídat. Chce-li město, aby bylo užíváno veřejně, mělo by 
se na údržbě finančně podílet.  

RNDr. Holý: uvádí, že SK Český Brod na pozemku bývalého koupaliště provádí údržbové práce 
vlastními silami a na vlastní náklady. Členům komise byl rozeslán návrh provozního řádu.  

Mgr. Klinecký: navrhuje neuzavírat smlouvu o výpůjčce, ale pouze např. dohodu o spolupráci mezi 
městem (resp. TS) a SK Český Brod, kterou bude řešena péče o plochu a její financování. 
Upřednostňuje směnu pozemku koupaliště za pozemek horního hřiště. 

Ing. Sýkora: preferuje směnu pozemků koupaliště a horního hřiště.   

Ing. Ulík: Nebránil by se uzavření smlouvy o výpůjčce na přechodné období, např. jeden rok.  
 
Proběhla další diskuse o zajištění provozu areálu koupaliště, osobě provozovatele a podílu města 
Český Brod na hrazení nákladů na údržbu. Dále proběhla diskuse o smluvní úpravě užívání pozemku 
koupaliště mezi městem a SK Český Brod, kdy část většina členů komise preferuje uzavření smlouvy o 
výpůjčce pro SK Český Brod na dobu jednoho roku. 
Dále proběhla diskuse o připravovaných investicích v areálu – komunikace a parkování, inženýrské 
sítě, cyklostezka kolem areálu Kutilky. Členové komise se shodli, že v případě přístupové komunikace 
mělo jít o investice města. V případě parkování by mělo jít buďto o investici města anebo by se město 
mělo na této investici finančně podílet. V případě inženýrských sítí by se město finančně podílelo 
prostřednictvím případné finanční podpory z fondu sportu, kultury a volného času.  
 
Závěry: 
Pracovní skupina souhlasí s návrhem provozního řádu zaslaného RNDr. Holým. 
Pracovní skupina doporučuje pokračovat ve zpracování projektové dokumentace na parkování a 
cyklostezku kolem areálu Kutilky.  
Pracovní skupina doporučuje souhlasit se spolufinancováním budoucí investiční akce vybudování 
přístupové komunikace, parkoviště a inženýrských sítí do areálu Kutilka. 
 
Jednání skončeno 17.30 hod. 


